
PROTOKÓŁ Nr XLIV/18 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 26 września 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, oraz 

pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XLIV sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 12 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2018- 2030. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stawek opłaty miejscowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości dziennych stawek opłaty targowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Jedwabno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „Mój cel - lepsza przyszłość w 

Gminie Jedwabno” finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia Mazury na lata 2014-2020  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Jedwabnie.  
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14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych na terenie Gminy Jedwabno. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

16. Informacja w zakresie analizy oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do Wójta 

Gminy. 

17. Informacja w zakresie analizy oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do 

Przewodniczącego Rady Gminy.  

18. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

19. Odpowiedzi na interpelacje. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 12, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 12 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radna Pokrzywnicka – wniosek o znaki informacyjne z numerami domów na końcu 

wsi Małszewo, 

 radna Licka – czy został już może uruchomiony jakiś program nt. Czyste powietrze” 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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Ad 6 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 

2018- 2030. 

Pani Skarbnik poinformowała: iż zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach 

zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej zmianie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030. 

Ogółem dochody 23.712.320,41 zł, w tym dochody majątkowe 3.326.289,93 zł, wydatki 

ogółem 25.963.058,91 zł, w tym wydatki majątkowe 5.769.962,63 zł. 

Deficyt budżetu gminy w wysokości 2.250.738,50 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 530.409,00 zł, wolnych środków 1.720.329,50 zł. 

Przychody budżetu w wysokości 2.990.738,50 zł, rozchody w wysokości 740.000,00 zł, 

(planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

 
Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLIV/286/18 została przyjęta jednogłośnie 12 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 
Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018 

Pani Skarbnik poinformowała, iż wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie dochodów z tytułu dostarczanej wody 

(rozdz. 40002 § 0830) o kwotę 13.000,00 zł, zgodnie z przewidywanym wykonaniem do 

końca 2018 roku, 

2). wprowadzono po stronie dochodów dotację w ramach podpisanej umowy z Ministerstwem 

Sprawiedliwości w ramach Funduszu Solidarności w wysokości 31.500,00 zł (rozdz. 75501 § 

2440) na realizację zadania ,,Doposażenie jednostek OSP z terenu Gminy Jedwabno'', 
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3). wprowadzono po stronie dochodów wpływ środków ze zwrotu podatku VAT (nadwyżka 

podatku naliczonego nad należnym z bieżącej deklaracja VAT – za lata ubiegłe) w wysokości 

25.000,00 zł (rozdz. 75814 w § 0940), oraz w wysokości 167.700,00 zł (rozdz. 75814 w § 

0947) - nadwyżka podatku naliczonego nad należnym z bieżącej deklaracja VAT – za 

inwestycje realizowane w 2018 roku, 

4). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody z tytułu 

zwrotu części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2017 roku, w rozdz. 

75814 § 2030 o kwotę 11.135,75 zł, oraz w rozdz. 75814 § 6330 o kwotę 36.954,51 zł, 

5). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody na ŚDS (na 

program ,,Za Życiem'') w rozdz. 85203 § 2010 o kwotę 8.740,00 zł, 

6). zgodnie z podpisaną umową o dofinansowanie projektu w ramach programu ,,Program 

wyrównywania różnic między regionami III'' w ramach środków z PFRON wprowadzono 

dochody z tytułu dotacji celowej otrzymanej z tytułu pomocy finansowej w wysokości 

80.000,00 zł (rozdz. 85203 § 6300), 

7). zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie dochodów z tytułu odprowadzania 

ścieków (rozdz. 90001 § 0830) o kwotę 5.000,00 zł, zgodnie z przewidywanym wykonaniem 

do końca 2018 roku, 

8). wprowadzono dochody z dofinansowania zadania inwestycyjnego „Zagospodarowanie 

działki gminnej w miejscowości Małszewo” w związku z otrzymaniem dofinansowania w 

ramach pomocy finansowej w formie dotacji z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 

8.000,00 zł (rozdz. 90095  w § 6300), 

9). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zmiany w ramach dochodów w 

związku z realizacją projektu ,,Usługi społeczne dla rodziny w Gminie Jedwabno'', poprzez 

zmniejszenie środków o 0,03 zł w ramach środków z Unii Europejskiej (rozdz. 85395 § 

2057), oraz zwiększenie o 0,03 zł w ramach środków z budżetu krajowego (rozdz. 85395 § 

2059), 

 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 387.030,26 zł. 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki na sterylizację kotów (rozdz. 01095 § 4300), o 

kwotę 5.000,00 zł, powyższe środki zabezpieczono ze zwiększenia dochodów z tytułu zwrotu 

podatku VAT, 
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2). zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie wydatków z tytułu dostarczanej wody 

(rozdz. 40002): zakup materiałów o kwotę 3.000,00 zł, zakup usług o kwotę 9.000,00 zł i 

różne opłaty i składki o kwot 1.000,00 zł, zgodnie ze zwiększeniem po stronie dochodów, 

3). zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie wydatków na drogi gminne (rozdz. 

60016): zakup materiałów o kwotę 5.000,00 zł i zakup usług o kwotę 20.000,00 zł - powyższe 

środki zabezpieczono z tytułu zwrotu części wydatków wykonanych w ramach funduszu 

sołeckiego w 2017 roku, 

4). zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie wydatków na promocję (rozdz. 75075): 

zakup materiałów o kwotę 500,00 zł i zakup usług o kwotę 3.200,00 zł - powyższe środki 

zabezpieczono ze zwiększenia dochodów z tytułu zwrotu podatku VAT, 

5). zgodnie z wnioskiem dokonano przeniesienia środków (zwiększono wynagrodzenia 

bezosobowe o kwotę 600,00 zł, zmniejszono: składki na ubezpieczenie społeczne o kwotę 

68,40 zł, składki na fundusz pracy o kwotę 9,80 oraz zakup materiałów i wyposażenia o 

kwotę 521,80 zł) w ramach dotacji z Krajowego Biura Wyborczego na wybory samorządowe 

(rozdz. 75109), 

6). zgodnie z wnioskiem, w związku ze zwiększeniem po stronie dochodów dotację w ramach 

podpisanej umowy z Ministerstwem Sprawiedliwości w ramach Funduszu Solidarności w 

wysokości 31.500,00 zł na realizację zadania ,,Doposażenie jednostek OSP z terenu Gminy 

Jedwabno'' wprowadzono po wydatkach środki na zakup materiałów i wyposażenia dla 

jednostek OSP (rozdz. 75412), 

7). zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie wydatków na OSP (rozdz. 75412): na 

zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 24.000,00 zł, zakup usług remontowych o kwotę 

6.000,00 zł - powyższe środki zabezpieczono ze zwiększenia dochodów z tytułu zwrotu 

podatku VAT, 

8). w związku z otrzymaniem dofinansowania na zadanie ,,Zagospodarowanie działki gminnej 

w miejscowości Małszewo'' zwiększono po stronie wydatków środki otrzymane w ramach 

dofinansowania zadania” o kwotę 8.000,00 zł (rozdz. 90095 § 6050), oraz o kwotę 9.000,00 zł 

(środki z Budżetu Gminy). Środki z Budżetu Gminy pochodzą ze zmniejszenia środków na 

zadanie ,,Zakup średniego samochodu ratowniczo-gasniczego dla OSP Jedwabno'' (rozdz. 

75412), 

9). zwiększono środki na odsetki od zaciągniętych kredytów i pożyczek o kwotę 24.000,00 zł 

(rozdz. 75702) - powyższe środki zabezpieczono ze zwiększenia dochodów z tytułu zwrotu 

podatku VAT, 
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10).  zgodnie z wnioskiem wprowadzono zwiększenie wydatków z tytułu odprowadzania 

ścieków (rozdz. 90001): zakup usług o kwotę 5.000,00 zł -  zgodnie ze zwiększeniem po 

stronie dochodów, 

11). zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na dopłaty do ścieków dla ZGK sp. z o.o. - 

kwota 30.000,00 zł (rozdz. 90001 § 4300), powyższe środki zabezpieczono ze zwiększenia 

dochodów z tytułu zwrotu podatku VAT, 

12). zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na wydatki za dostarczanie śmieci komunalnych 

do ZGOK, w związku ze zwiększoną ilością śmieci (rozdz. 90002) o kwotę 100.000,00 zł,  

powyższe środki zabezpieczono ze zwiększenia dochodów z tytułu zwrotu podatku VAT, 

13). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki na oświetlenie drogowe – zakup energii 

elektrycznej (rozdz. 90015) o kwotę 23.090,26 zł - powyższe środki zabezpieczono z tytułu 

zwrotu części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2017 roku, 

14). zgodnie z podpisaną umową o dofinansowanie projektu w ramach programu ,,Program 

wyrównywania różnic między regionami III'' w ramach środków z PFRON wprowadzono 

zadanie inwestycyjne ,,Zakup pojazdu dla dowozu osób niepełnosprawnych do 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedwabnie'' w wysokości 80.000,00 zł (rozdz. 85203 

§ 6060)– środki pochodzą z dochodów z tytułu dotacji celowej otrzymanej z tytułu pomocy 

finansowej, 

15). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik ŚDS dokonano zmiany w wydatkach (zwiększenia 

w związku z otrzymaną dotacją w wysokości 8.740,00 zł) - kopia wniosku w załączeniu – 1 

sztuka, 

16). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zmiany w wydatkach 

(zwiększenia i zmniejszenia w ramach budżetu GOPS) - kopia wniosku w załączeniu – 3 

sztuki, 

17). zgodnie z wnioskami złożonymi przez Sołectwa: Kot, Szuć, Burdąg, Waplewo i Piduń 

dokonano zmian w ramach budżetów poszczególnych sołectw (zmniejszenia i zwiększenia 

poszczególnych zadań przewidzianych do realizacji, zgodnie z planowanym wykonaniem do 

końca 2018 roku).  

Łącznie wydatki  po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 387.030,26 zł. 

 

W uzupełnieniu Pan Wójt poinformował, iż udało się pozyskać środki na doposażenie OSP, 

również udało się pozyskać środki na zakup samochodu z PFRON dla Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Jedwabnie.  
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Kwestia dopłaty 100.000,00 zł za odbiór odpadów komunalnych. Podwyższona została kwota 

śmieci na tzw. „bramie”. Pan Wójt opowiedział o wprowadzanych nowych przepisach od 

początku nowego roku, odpady będą jeszcze droższe. Dla mieszkańców letniskowych koszt 

śmieci przez cały rok prawdopodobnie wyniesie 96,00 zł, nic nie mówi się o tym czy letnik 

ma segregować czy nie. Każdy stały mieszkaniec chciałby płacić taką kwotę przez cały rok.  

 

Zapytań nie wniesiono. 

Komisja Finansowo - Gospodarcza wydała pozytywna opinię odnośnie proponowanych 

zmian do budżetu – opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLIV/287/18 została przyjęta jednogłośnie 12 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu Komisji w 

dniu 24 września 2018 roku, Radni wypracowali stawki podatków od nieruchomości na rok 

2019, dlatego proponuje przejść do odczytania uchwały, uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLIV/288/18 została przyjęta 12 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Radni wypracowali stawkę opłaty miejscowej na rok 2019 w wysokości, 2,26 zł, dlatego 

proponuje przejść do głosowania nad uchwałą, uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 
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Uchwała Nr XLIV/289/18 została przyjęta 12 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Radni wypracowali stawkę opłaty targowej na rok 2019 ustalić w wysokości 35,00 zł., 

dlatego proponuje przejść do głosowania nad uchwałą, uwag nie wniesiono. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 9 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 3 

Uchwała Nr XLIV/290/18 została przyjęta 9 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 11 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Sekretarz celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie w sprawie zmiany Statutu Gminy Jedwabno. 

Do wypowiedzi Pani Sekretarz uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 

 

Zapytania: 

Radna Pokrzywnicka – nie ma zapisu wydłużajacego kadencje do 5 lat. 

Pani Sekretarz – jest zapis że kadencje rady określa zapis ustawy o samorzadzie gminnym. 

Jest to bezpieczny zapis w razie zmiany wydłużenia bądz skrócenia okresu kadencji.  

Radna Licka – zapis zwiększający kompetencje Przewodniczącego Rady Gminy odnośnie 

zwierzchnictwa w stosunku do Pracownika Urzędu. Czy jest to dobre aby taki pracownik miał 

dwóch zwierzchników Wójta i Przewodniczącego? 

Pani Sekretarz – w tej kwestii należałoby zapytać ustawodawcę, bo tego nie wiemy. Wiemy 

tylko że musimy przeorganizować pracę  i zatrudnić oddzielnego pracownika do obsługi rady 

Radna Stempel – załącznik do uchwały regulamin komisji Skarg i Petycji, jest termin 3 dni, 

czy nie będzie to że Komisje będą zwoływały sie za często. 

Pani Sekretarz – będzie to szczególna komisji, trzeba będzie zachowywać terminy. 

radna Licka punkt. 11 Klub radnych ma prawo zgłaszania za pośrednictwem swoich władz, 

prosi o wyjaśnienie 
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Pan Wójt – chodzi o upartyjnienie samorządu, jest radny ma swój klub i ma mieć dyscyplinę 

klubową 

Pani Przewodnicząca Rady – nowe przepisy weszły w życie my musimy się dostosować.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały, za 

podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XLIV/291/18 została przyjęta 11 głosami, uchwała wraz z załącznikiem stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 12 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Koordynator projektu Izabele 

Paszkiewicz  celem omówienia projektu w sprawie zatwierdzenia projektu „Mój cel - lepsza 

przyszłość w Gminie Jedwabno” finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia Mazury na lata 2014-2020  

 

Pani Koordynator - projekt jest skierowany do beneficjentów naszego ośrodka pomocy 

społecznej w wieku od 18 do 64 lat.  

Zapytań i uwag nie wniesiono, 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLIV/292/18 została przyjęta 12 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 13 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Agnieszce Skwiot Kierownikowi 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej celem omówienia projektu uchwały w sprawie 

zmiany do Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jedwabnie.  

Do wypowiedzi Pani Kierownik uwag nie wniesiono.  

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLIV/293/18 została przyjęta 12 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  
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Ad 14 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Sekretarz celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Jedwabno. 

Do wypowiedzi Pani Sekretarz uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLIV/294/18 została przyjęta 12 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 20 minutową przerwę 

po przerwie stan radnych – 12,  

 

Ad 15 

Szanowni Państwo do Rady Gminy wpłynęła skarga na działalność Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, zgodnie z uchwałą nr XVII/90/08 Rady Gminy Jedwabno z 

dnia 29 maja 2008 roku w sprawie sposobu rozpatrywania skarg i wniosków dotyczących 

zadań lub działalności Wójta Gminy i Kierowników jednostek organizacyjnych gminy 

Jedwabno. Skarga ta została skierowana do Komisji Rewizyjnej w celu zbadania zasadności 

zarzutów przedstawionych w skardze i przygotowania stanowiska na sesję Rady Gminy. 

Proszę o zabranie głosu Pana Adama Szewczyk Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił stanowisko Komisji. Stanowisko 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały za uznaniem 

skargi za niezasadną. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLIV/295/18 została przyjęta 12 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 16 
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Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Wójta o przedstawienie informacji w zakresie analizy 

oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do Wójta Gminy. 

Pan Wójt poinformował, iż zgodnie z art. 24 h ust. 12ustawy o samorządzie gminnym 

wszystkie 15 osób, zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych uczyniły to w 

terminach ustawowych. W analizowanych oświadczeniach nieprawidłowości nie stwierdzono.  

Przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 17 

Następnie Pani Przewodnicząca posiedzenia przedstawiła informację w zakresie analizy 

oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do Przewodniczącego Rady Gminy. 

Poinformowała, iż zgodnie z art. 24 h ust 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, spośród 13 radnych zobowiązanych do złożenia oświadczenia o stanie 

majątkowym za rok 2017, wszyscy radni uczynili, to w terminie ustawowym, 

nieprawidłowości nie stwierdzono.  

Przedstawione informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad 18 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

radna Pokrzywnicka – czy jest możliwość kontynuacji budowy wodociągu w Maszewie? 

Pan Wójt – jest projekt, ale nie ma możliwości skorzystania z dofinansowania.  

 

Ad 19 

Odpowiedzi na interpelacje: 

 tablice informacyjne w miejscowości Małszewo wysyłaliśmy prośby do sołtysów o 

informacje tam gdzie nie ma tablic, zimą chcemy dokonać analizy gdzie postawić tablice i 

zagospodarować środki na ten cel. 

 program Czyste powietrze – wymiana na piece bardziej ekologiczne. Każdy właściciel 

nieruchomości może złożyć wniosek o dofinansowanie do WFOŚ. Pilotażowe spotkanie 

odbędzie się w najbliższą sobotę w Urzędzie Miasta w Nidzicy.  

 

Ad 20 
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Sprawy różne. 

 Radna Trzcińska – informacje jaką mają udzielać sołtysi odnośnie tablic, proponuje 

aby spotkać się z Panią Kierownik i ustalić w terenie możliwość postawienia tablicy 

Pani Kierownik Zapadka – oczekuje na propozycje, chętnie pojedzie w teren 

Pan Wójt – taki wyjazd pracownika jest wręcz wskazany, bo czasami w jednej miejscowości 

należy postawić nawet 2 tabliczki kierujące do jednej posesji, 

 Radna Trzcińska – kilka miesięcy temu poprosiła o podsumowania swojej działalności 

w Radzie :Powiatu Radnego Mariusza Dobrzyńskiego, nie otrzymała odpowiedzi.. 

 Pan Dobrzyński – rola radnego powiatu nie polega na reprezentowaniu gminy w 

Radzie Powiatu. Rada Powiatu ma swoje zadania i cele. Były poruszane sprawy 

funkcjonowania szpitala powiatowego. Również bardzo poważnym problemem jest 

przyjmowanie w nowym roku szkolnym dzieci do szkół średnich, gdzie jest to rok 

gdzie szkołę podstawowa kończą dwa rocznik 8 klasa i gimnazjum.  

 Radna Trzcińska – nie uzyskała praktycznie żadnej odpowiedzi. Jesteśmy radnymi 

gminy, ale nie skupiamy się tylko na zadaniach gminy, walczymy również o inne 

sprawy.  

 Sołtys Czarnego Pieca – chciałby otrzymać na piśmie informacje jak odbyły się 

kontrole szamb na posesjach domków letniskowych. Prośba była aby kontrole były w 

okresie lipiec-sierpień, o tej porze kontrole nie mają już sensu.  

 - pytanie do Prezesa ZGK – nie można oddać wszystkich odpadów nie wolno oddać pianki 

montażowej, styropianu co z tym robić, 

 Pan Prezes – przy dużym remoncie, należy zamówić duży kontener, na PSZOK można 

wywieźć do 1 metra3. 

 Pan Wójt – rynek odpadów nie jest do końca uregulowany. Ustawa zakazuje, ale co 

zrobić z takimi odpadami, jak są małe ilości.  

Nie przeprowadziliśmy kontroli  szamb i wywozu nieczystości ponieważ zabrakło nam czasu 

i sił. Kontrole za biurka były przeprowadzone.  

 

Pani Kierownik Izabela Zapadka – poinformowała, iż w tym roku również była prowadzona w 

okresie wakacji Akcja „Wakacje z Gminą Jedwabno”, w zajęciach wzięło udział ponad 200 

dzieci.  

Informacja 04 października 2018 roku badanie bezpłatne słuchu. Bus będzie podstawiony na 

parkingu przed Urzędem Gminy.  
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Pani Sekretarz – zaprosiła w imieniu Pani Dyrektor Biblioteki na zapoznanie się z wystawą 

artystki Pani Agnieszki Pyrzanowskiej z Małszewa., 

 zaprasza na spotkanie z autorką książki Wioleta Sawicką. 

 

Pan Wójt poinformował, że w sali GOK znajduje się wieniec dożynkowy który wygrał Gminne 

Dożynki, zajął 2 miejsce na dożynkach powiatowych oraz uzyskał wyróżnienie na dożynkach 

Wojewódzkich. Składa serdeczne podziękowania dla Zespołu Parafialnego Caritas.  

 

Ad 21 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XLIV Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1000 do godz. 1320. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 

 


